
PLYMOUTH POLICE DEPARTMENT
80 Main St, P.O. Box 34, Temyville, CT 06786-0034

Telephone (860) 589-7779, FAX (860) 585-4025
Karen M. Krasicky ~ChiefofPolice

PRESS RELEASE

Police Arrested

CHRYSTAL COLLINS
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Press Release

For Immediate Release: 01/24/2022 1:00 PM

On 09/29/2021 the Plymouth Police Department received a complaint against James

Eschert, a former teacher at Plymouth Center School. This complaint centered on a
report of inappropriate conduct which occurred between Mr. Eschert and several

juveniles who were his students at the timeof the incidents. This investigation led to an

arrest warrant being drafted and signed by the State's Attorney's Office on 01/18/2022.

On 01/24/2022, Mr. Eschert surrendered himself to the Plymouth Police Department

where he was charged with the following:

Risk of Injury - 5 Counts

Sexual Assault Fourth Degree - 2 Counts

Mr. Eschert was processed and transported to New Britain Superior Court where he is

currently being held on a bond of $350,000.00 which is set by the court.

From the inception of this case, the Plymouth Police Department has spent countless

hours conducting interviews, reviewing statements, and preparing court paperwork.
This department takes all school threats and the safety and well-being of students

‘earnestly. This case is not closed and is still being investigated. When further

information is available, it will be appropriately released.
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The undersigned aff, being duly swam, dsposes and says:
‘The undersigned, Detective Damien Bilotto, badge #9, being duly sworn, does depose and state that he is a.
memberofthe Plymouth Police Department and has been a police officer since 11/19/2010. He has received
specialized training in the investigationofcriminal and other matters. At all times mentioned herein he was
acting asamember of said department. The following facts and circumstances are stated from personal
knowledge and observations as well as information received from other police officers acting in thir oficial
capacity and from offical police reports and statements made by prudent and credible witnesses.
1. This case involves the conduct of a 4* grade teacher and his female students. The teacher is identified as
James ESCHERT (BER1971). James Eschert is a 50-year-old white male and taught at the Plymouth Center
School located at 107 North Streetin Plymouth, Connecticut. He is often referred to by his students as “Mr. E”.
Mr. Ehas worked in the Plymouth Public School system since 1998. From 1998 2021 he taught both 3% and
4% grade. He had abrief stint in 2% grade in 2021.

2. On September 16, 2021, a report was made to the Department of Children and Families (DCF) by Angela
Suffridge, principalof Eli Terry Jr. Middle School.

3. On September 17, 2021, the DCF case was assigned to Alyson Harrison, MSW.

4. According to the DCF report titled “School Report Protocol”, written by Alyson Harrison, Principal Suffridge
is the initial reporter. Principal Suffridge reported that victim #1 (V1), an -year-old female student, brought
hera note that V1 wrote. The written note was about incidents that occurred yearsago when V1 was
in 4" grade andher teacher was James Eschert (aka “Mr. E”). V1 is the initial disclosure victim. Principal
Suffridge later told Harrison that the reason this all came about is because a boy in the middle school had been
‘body shaming V1 and it brought up memoriesofthe pastofMr. E and experiences V1 had with him.

5. According tothenote, V1 stated that Mr. E became strange and was being weird and hugging other students.
V1 needed help with math problems and Mr. Ecame to helpherandMr. Egot all weird and started touching
V1's thigh and arm. V1 stated that Mr. E tells girls things he shouldn't tell them and then touches them in ways
he shouldn't. V1 wrote that they (she and other girls) had to pretend to like Mr. E so he wouldn't get mad at them.

6. According tothe noe, V1 identifies three additonal victims. They are victim #2.(V2), a -year-old female
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student, victim #3 (V3), an -year-old female student, and victim #4 (V4), an _-year-old female student.
‘According to the note, V1 states that Mr. E would pick her, V2, V3 and V4 to have lunch with him. V1 sated the
Miz.E loved these four girls and sometimes they would stay inside with him during recess. V1 stated that the
girls would go to the bathroom to get away from Mr.Eand they were creeped out by him. V1 stated that she and
V2 would go to the principal one to two times a week and the principal did nothing about this behavior by Mr. E.
V1 stated that Mr. E told her that she had the perfect bodyandthat she should never eat. V1statedthat Mr. E
told the other girls hat * “Wow. You should go work ou. You are so overweight. You shouldbe like the skinny
girl’ ”. V1 stated that Me. E treated the boys differently from the girls and he favored the girls.
7. Principal Suffidge reported that she spoke to V1's mother and V1's mother sated she knew about the note and
that Mr. E would often buy V1 gifs like stuffed animals, and she knew about the private lunches and comments
Mr. E would make to V1.
8. Principal Suffrdge reportedthat V2 told her she felt uncomfortablearoundMr.E and that he favored the four
girs and would ask them to stay inside for recess for “Fun Friday". V2 told her that Mr. E's desk was in the
backofthe classroom and Mr. E would ell the girls that they could sit on his lap ifthey wanted to. V2 told her
that Mr. E would compliment the girls on their outfits. V2 sad that one time V1 was writing on the chalk board
and hershirt wasrisingup and Mr.E was staring at her. V2 told her that Ms. would sometimes play with her
hair while they were working on reading assignment.
9. Principal Suffidge reported that V3 told her that Mr. E would offer o hug her, and she would make excuses to
Keep him from hugging her. Mr. E asked herto stay inside for recess, but she would make excuses 0 go outside.
10. On September 17, 2021, Superintendentof Schools, Brian Falcone, was notified byAlyson Harrison via
emailofthe investigation. On September 17, 2021, the State Department ofEducation was notified by Alyson
Harrison via email ofthe investigation.
11. On September 27, 2021, Harrison spoke with V's mother over the phone. Victim #5 (VS)isa _-year-old
female student. V5’ mother told Harrison thatshehas definitely gone to the school a numberoftimes about Mr.
E and that these are things the school district has known about for years. She saidher daughter spent her entire
4% grade in Mr. E's class and would be able to speak to Harrison about Mr. Es behaviorwiththe kids. VS's
‘mother said that nothing reported wes ever flagrant enoughto be 2 criminal matter. She said that she took her
‘younger daughter (V5's 10-year-old sister) outofMr. E's 4" grade class when she was put in 4" grade and said
She didn't wan her to have a similar experience with Mr. Eas VS had. Shesaidthat V'ssisterwas in an acting
club that Mr. E taught. She said there was an instance where oneofthe girls had to play Santa inaperformance.
She said she saw Mr. E belly bump the girl playing Santa. She said she complained to the school about this
incident,
12. On September 28, 2021, Harrison again spoke with V5's mother over the phone. V's mother told Harrison
that she spoke to her daughier and her daughier told her so much more that had happened that she was unaware
of. V5's mother sad that her daughter was upset and crying and thought she would never have to tek about this
again but added that VS will talk about it f itis going to help at all. VS's mother expressed concer that Mr.
has worked all these years in the district with his behaviors and the girls have had no resolution and noted that
Mr. Enow works with 224 graders. V's mother said her daughter is willing to be interviewed and would prefer it
happen at their residence as opposed to the school. V's mother said her daughter doesn't want her mother
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‘Affidavit - Continued
present during the interview and is requesting to tell it to a stranger. V5's mother then told Harrison that VS was.
recalling Ms. E bouncing girs on his lap in a humping motion.
13. On September 29, 2021, Harrison arrived at V5's residence and conducted an interview with VS. V5

requested the interview happen in her bedroom, where she is most comfortable. VS said that Mr. FE washer 4%
grade teacher. She knows he lives in Avon, Connecticut, and he shared this fact with the girls. She seid Mr. E
was her first male teacher. She said she was not used to Mr. E's classroom seftng, noting that rather than arrange
his desk in a corerof theroom like most teachers do, he had his desk in the middleof the classroom. V5 said it
started out with Mr. Efavoring four girls. She said Mr. E would give them answers to quizzes and tests and let
them sit in chairs on each side ofhis desk. She said Mr. Ewould give them hugs which she thought was weird
because no other teacher did that with her before. Aftersiting nextto Mr. Es desk fora while he would invite
‘her and the other girls to sit on his lap. While she was on his lap, Mr. E would move her body on his private part.
She felt his private part get hard. Mr. E would also ask them to go under his desk and gave thempaperto
decorate under there. V5 said that while under his desk, Mr. E's private part would be in her face or another girl's
face and sometimes he would touch hisprivatepart over his clothing. Shedeniedhe ever pulled his private part
outofhis pants for her to see. She said Mr. E would rub her shoulders and touch her breasts overher clothing to
check if she was wearing a bra cach day or not. She sid that on one occasion Mr. : touched her underneath her
ora. She said she saw him doing thi to other girl too. She said this always kappened inthe classroom. She said
Mr. E would invite them to his house in Avon, noting that they are welcome to dinnerif they are ever in the
neighborhood. He would tell them that he would take them out for ice cream, but they never went. She said that
Mr. E would camya small camera around and take pictures up th girs skirts and down ther shirts. She said
‘when they did yoga in class, Mr. E would take picturesofthe girls in dresses and then give the girls a picture of
themselves and keep2 picture. She sid that Mi. E printed the pictures at Walmart, She noted how she has one
picture of herselfthat Mr. E took, sharing that it was taken in his classroom around Thanksgiving. She talked
‘about how she's always had a lot of anxiety around quiz and test times and how it was difficult for her when she
entered 6* grade and had a male teacher again. She reported that she was scared and worried the male teacher
‘would dothesame thing Mr. Ewoulddo. She confirmed that she wants to go to counseling and already talked
‘with her mother and father about this. Harrison informed V5 that she will have to report this to the police. V5
said she knew this was possible and is okay with reporting it to the police, She said she is ready to talk about
what has happened and thinks somethingneedsto be done. She said this has gone on too long 2nd she doesrit
‘want any more girls to have to have Mr. E as a teacher. She said that her mother was able to keep her younger
sister out of Mr. E's class but her younger sister still had a problem with Mr. E during the acting class after
school. Her sister toldherhow Mr. E had belly bumped her.

14, On September 29, 2021, a complaint was made to the Plymouth Police Department by V5 and VS's mother.
V5, her mother and Alyson Harrison came to the Plymouth Police Department. Officer Cyr was assigned to take
the intial complain. V's mother stated her daughier was touched inappropriately buy her 4 grade feacher at
the Plymouth Center School, James E. Eschert (Mr. E).
15. Officer Cyr spoke with V5, her mother and Harrison. V5 said that the inappropriate behavior started during

school year when Mr. E was her teacher for 4 grade. V5 said that Mr. E was her only teacher that
year as she didn't switch classes or teachers that year. VS told Officer Cyr the following:

In the beginningofthe year Mr. hd his desk in the middleof the classroom with chairs on either side. V5 said
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that Mr. Etypically had her, and three other female classmates sit on either side of the desk. V5 said that she and
the three other females were Mr. E's favorites and always received special attention, more than the other children
in the classroom. Mr. E started with having the girls sit on his lap during recess or lunch. That progressed to
neck and back massages during lunch or recess. V5 said that Mr. E would then have her “decorate”under his
desk, While under the desk, VS stated Mr. would press his private areas against hr face. V5 said that she
could feel Mr. E's private areas become increasingly hard. V5 said thatduringthe neck/ back massages Mr. E
‘would rub her breasts on the outside ofher shirt and would move his hands under her shirt and gope her breasts.
V5 said this occurred approximately 15 to 20 times during school. V5 said that Mr. Ewouldtake photographs of
them usinga small digital camera. The camera is described as ared digital camera with silver buttons. Some of
the pictures were inappropriate where Mr. E would take pictures under the girl's skirts and down their shirts. VS
said that Mr. E would develop the pictures at Walmart and give the appropriate pictures to the girl and would
keep the inappropriate ones for himself, V' said that Mr. Ewould always give her and the other three girls more
attention than the other children and would routinely give her and the other three more gifts than the other kids.
V5 said that Mr. E would regularly give her and the other three girls answers to test questions in advanceofor
during tests. VS seid that ME. E told her his home address and invited her over for dinner end ice cream.
16. On September 30, 2021, Officer Cyr met with Plymouth Public Schools Superintendent Brian Falcone.
Superintendent Falcone said that when he was made awareofthe allegations against Mr. E, he immediately
placed him on administrative leave with pay. Officer Cyr advised Superintendent Falcone about the ellegations
regarding the inappropriate photos and the possibiltyof digital camera currently located in Mr. E's classroom.
Superintendent Falcone said thata substitute teacher is in that classroom room and that he would look for the
camera after class and attempt to locate it and secure it in asafe location.

17. On September 30, 2021, Harrison talked with Plymouth Public Schools Superintendent Brian Falcone. Mr.
Falcone stated concern that. knew about this and did not report,

~ Mr, Falcone just
took the superintendent position thispast July 2021. He said it sounds like all of this predates his position and.
that it has been going on for years. Harrison said Mr. Falcone reported disgust thatallof this may have been
covered up. He said he had a small role in the district 17 years ago and back thenitwas rumored that Mr. E gave
away standardized test scores. Mr. Falcone noted that somehow Mr. E was only written up for this two years
ago.
18. On September 30, 2021, affiant Bilotto was assigned this investigation in theDetectiveDivision.

19. On October 14,2021, V5 and her mother came to the Plymouth Police Department andtook part in an audio/
video recorded interview conducted by Detective Sergeant Beiros. VSsaidMr.E would rub their backs to see if
theyhadabraon. He would touch their breasts with his hands. When he would rub their backs, it would be over
the clothes, or he would stick his hands up their shirts. She said Mr. E would ask what color their bra was that
day and then check to see what it looked like. It made her feel very uncomfortable. She said Mr. E (4 grade
teacher) would go to 3+ grade classes to help someofthe 3" grade teachers and ultimately, he'd choose 4 or 5
girls that he made sure got into his class. She said he would give his 4 favorites the answers to tests. He would
‘buy them gifts. He would not give anyone else the answers. He would have his favorite girls stay inside for
recess. She said Mr. E would make comments about their bodies, about eating and about their outfits. She said,
“He wouldpick you up andplace you on his lap and he wouldsay “You can do your work like normal’ and he
ssp sro mpematenn)
0 TE =

Tina, 15, 2622 OIpuhhe
“SUbHIBed 3nd Bwor 10661s 18 of (D9) "Toned(JudgeCen. Comat Sper Cou NeyPe| EE fi S© . aRP ww hes =

— Mae Belg” Tale



SREESTMATRANTATRLOATON gyro comzcrcur

Affidavit - Continued

would holdyou and he would rub you on him or he would rub himselfon you and he would wrap his arms

aroundyouandhe wouldn't let you go". She said he favored the girls. With regard to his desk in the classroom,
‘she said Mr. E would give them papers, streamers and decorations and he would call his classroom desk * “The

cave'™. She said “We would sit under there drawing...and he would let us do our work underneath there and he

would let us decorate it to make it look nice”. He would then roll his chair all the way forward so they were

“Crammed in there and he would be bumping his hipsforward”. She said they were stuck under there and he
wouldn't let them out until he had something to do. She said sometimes they were under there 15 to 20 minutes.
Sometimes less. She said he held a lot ofafter school clubs at the school. He would try to hug youas you were.
leaving and rub your back and rub your leg in any way he could. She said he rubbed our legs, our back, and our
breasts. He would have yoga time where he would have the whole class get intoa circle. He would make

students do yoga poses like the “Downward dog” and the “Tree”. He had a camera and would take pictures of
them doing yoga. If they would wear dresses, he would take pictures up their skirtsordown theirshirtsand he
‘would keep the pictures. He would also take picturesofeverything.Ofthem just doing work or at recess or at
acting club. “He would have us doyoga and then take pictures ofit. We knew he wastakingpics because he had
a camera, and it was in his hands all the time.” She said it was a rectangular red camera with silver buttons. It

‘hadalittle screen, and it was small witha black fabric strap. She said she wore dresses. She saidhewould have

them do things that made their dresses ride up and show their underwear. He would bend down and take a

picture of under their dress “So hecould take a picof our underwear”. He had them do the worm (dance move)
‘when they had dresses on and he would bend down and pretendto be doing something, but he'dbe taking pics of
under the dresses. She said, “We knew what he was doing”. She said it started offatthe beginning of the year.
She said he would try tomakethem more comfortable with him and make it feel normal. “He'd try to make it all
feel normal”. She said, “He told us his house address. He lives in Avon. It was 54-something road in Avon. I

used to have it in my memory but I tried toforget about it and get this outta my brain. He told us his address and
he said something along the line ofifyour parents ever wanna bringyou to my house I can babysit and watch
you andwe can have afun sleepover”.

20. On December 10, 2021, V5's mother came back to the Plymouth Police Department and took part in an audio/
video recorded interview conducted by Detective Bilotto. Mom is the mother of V5 and is also the mother of
VI2. VI2iscurrenlly yearsoldandisin grade. Mom said she didn't report anything to school
administration regarding VS. Mom said therewasan incident with her other daughter V12 that she had reported.
‘Mom said V12 was supposed to have Mr. Eas ateacher and mom emailed ‘when V12 was going

into 4% grade. asked Mom what her concerns were regarding V12. Mom said V12 was in acting club when she
was in 3 grade. V12 came home one Friday and said to her mom she had an incident with Mr. E that made her
feel uncomfortable. V12 said she and her friend were doing a skit. Mom believes it involved Santa Claus. V12's
friend had a pillow underneathher belly as part of a costume. V12 and her friend went upto one another and
belly bumped each otherin a playful manner. Mr. E then went up to V12 and did the same belly bump to her and

it made her feel uncomfortable. V12 came home after that and said she wasn't going back to acting club. Mom
said that that affected her daughter enough for her to quit acting club. Mom believes it was because a male
teacher touched V12. When mom heard this happened to V12, she was upset. This happened on a Friday
afternoon and momwas at adance competition at the casino casually talking to two other moms. Oneofthe
‘moms toldher to report it. Mom reported it the following Monday. Mom talked about her other daughter, V5,
and said she thought she never had to worry about VS being taken advantageofbecause she is the typeofperson
‘who would come home and tell her mother if something happened. Mom did not know anything that had been
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‘Affidavit - Continued
happening to VS atthe handsofMr. :a tha point. Mom said VS id realize it until middle school that the
things that had happened to her at the handsofMr. E were not normal. 1 asked mom about when she reported the
VI2 incident to . Mom said, “I called her andshe said shewouldhave a discussion with him (Mr. E)

and VI2 didn't go back to acting club afler that and I neverheard anything”. Mom didalt knowif there was ever
any discussion between Mr. E and Mom said she assumed thatif you call a principal with a concern
that it would be addressed. Mom said it probably was naiveofher as a parent, asked mom how it makes her
feel now knowing the detail of V5's experiences with Mr. E. Mom said, “It's really upsetting, andIfeel taken
advantageofas a parent that I sent my kid to a school... I's supposed to be a safe spot and it wasn't, As a parent
youfeel like you letyour kid down’. Mom said that looking back, she remembers a moment when she dropped
‘the girlsoffat school and the kids were all waiting outside for the doorsto open, and Mr. E was the teacher that

opened the door and V's friend was standing at the frontof the door and Mr. E hugged her and it was a hug that
was just different, and “Tcompletelyfreaked out on V5 sayingif anyone ever touches you ...” Mom now believes
that after she freaked out on V5, that V5 was afraid and embarrassed to tell her mom what was occurring at the
‘hands ofMr. E. Mom said they always had discussions about touching and boundaries. Mom said, “Unless my

kid is physically hurt or something like that and needs to be supported emotionally ike that,if they're very yours,
but otherwise, that's a boundarythatas a parent you set up and i shouldn't be broken dow’.
21. On September 20, 2021, Harrison spoke with the motherof V1. V1's mother told Harrison that she hopes that
V1 told her everything that happened between her and Mr. E and that it is all documented in the note that V1

authored at the initial disclosure to Principal Suffridge.

22. On September 24, 2021, Harrison conducted an interviewwith V1 at her middle school. V1 reported that Mr.

Ewas her4 grade teacher. V1 described Mr.E as strange and said he touched girls. She said Mr. E would
touch the girls’ thighs. He would act like he was helping the girls with a math quiz but would touch their thighs
andjust give them the answer. She said she felt like she didn't learn much in class. She said she is oneofthe
girls Mr. E touched. She said Mr. E never touched her private parts but said that when he touched her thigh, it
was close enoughto her private part. He would rub her thigh while she did her math problems. She named four
girls by name that Mr. E touched the same way. She saw Mr. E touch their arms and legs. She said she never

‘saw him touch their private parts and said she didn't know about that. She said Mr. E would tell her she has the
perfect body and should never eat. She said he made comments about one girl, saying she should work out more.
That girl moved to ‘She said she and the other girls would use the bathroom or would go to lunch, and
‘were just happy to get away from Mr, E. She said Mr. E seemed okay at first, but then got worse. She said that
she and her friend, V2, told > ‘multiple times about Mr. E. She said they would tell

about him and how he touched them and how they felt uncomfortable, but the principal never did
anything about it. She said Mr. Ewouldoffer for the girlsto sit on his lap instead ofon the floor and would hug
the girls. When the kids would go out for recess Mr. E would offer for her and the other girls to stay inside. She
said that no guy teacher should hug or touch any girl unless it's something they need in like gym class. She gave
‘examplesofacceptable behavior, such as helping (o show somone how to do a pushup or pullup, noting leg
placement is important a times. She said that high fives would also be okay. She feels that Mr. E should be
fired and that 2% graders should especially not be with him. She said that this behavior from Mr. E has been
going on for so long and she knows this because an grader (V'5) told her that he used to touch her all over and
even touched her chest. She said that she thinks Mr. E shouldn't be teaching anymore. She doesn't want any

other girls to have to experience the same thing she and her fiends did. She said hat teachers shouldn'tbe
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favoring genders like Mr. did. She said that maybe someone will do something because if stricterinthe
middle school. She said that noneoftis was taken seriously before, and Mr.Ejust kept geting warnings.
Harrison noted how articulate and mature she is fora grade student.
23. 0n December 10,2021, V1 and her mother came to the Plymouth Police Department and took part in an
‘audio/video recorded interview conducted by Detective Bilotio. V1 is now years old. She s currently a
grade student. Sho was years oldwhenshehad Mr. Easher 4% grade teacher. When she sterted 45 grade she
Said it was fine untila few weeks in when Mr. E started to get (inaudible) ofthe girls and stated really getting
hateful ofthe boys. She saiditwas rally weird. 1asked her what she thought of Mr. E now? She said she
doesnt really feel anything good about him. She seid is not a good thing that he teaches 2¢ grade. She said, “If
he was doing stuffto girls in 4" grade, I wonder what he's doing to the2*graders”. She said it’s really weird
why they would put Vi. in the 24 grade insteadofkeepinghimin 4° grade. She said shedocsn'tthink he
should be teacher anymore becausea lot ofpeople complainedabouthim for the past years. She said a lot of
students complained. The students would tell the principal and were told they would work on it but they didn't do
anything about i. She said the administrators were She said, 1
told ~ She said she and her friend (V2) went o the office numerous amounts oftimes. She said it
waslike once a week they went o the office fo report Ms.E was making the girls uncomfortableinclass and thet
“He was touching us inappropriately and we wantyou o do something about it. But we said that every week and
she did nothing about it. She jus said, "We'll work on it." And she did nothing’. She said she told
the details and that i just made it worse hat did nothing about it. -said that she worked
together with Mr. E for years. V1 said the old Principal, +2 lot ofpeople complained to her, but
nobody did anything about it, V1 offered the example that usually when a teachertells you to pay attention or if
youask for help and the teacher was right behind you, they would usually touch your shoulder or your arm, “But
re started touching my thigh which was really weird”. 1 askedifshe could demonstrate. I could tll she was
uncomfortable demonstrating. She quickly put her hand on the outsideof hee right thigh and performed a quick
rubbing motion. She describe it as rubbing and more then just 2 touch. While he was rubbing her thigh, he'd be
telling her the answers to a test o quiz. Shesaidhe gave mostly girls the answers. She said she saw him rub
other irl in the class and aamed three other girls. She said he made comments about her having the perfect

bodyand she shouldn't be cating. He sid that during snack time in class and he fold her she shoulda't be cating
that and instead she should be having gum, so she didn't get fa. V1 believes this behavior has been going on for
20 years because that's how long he's been teaching. She sod she has a mal teacher now, & music teacher, and
he's fine. She said she never sat on Mr. Es lap but saw other girls do it. 1asked her how he woulddo i? She
said he wouldbribe you. She seid he would give them gum if they sat on his lap for a few minutes and he could
help them with an assignment question. She said Mr. E allowed some of the girls to say inside during recess on
the condition that they stayed next to him. He wouldn't allow boysfo stay in. V1's moter said this ll started
and came out becauseof a commenta lite boy made fo V1 in health class, This body shaming comment caused
V1 to reflect on the comments Mr. E made about her body. Her mother ssid it is now bothering her daughter two
years later. Her mother seid V1 was at counseling and V1 was body shamed and told she was so skinny she was
zoing to die. Afier, the boy got in trouble for body shaming her. She told a counselor that Mr. £ was touching
girl. The counselor had V1 go to the principal and write anote. The principal said she will have V1 write a ote
So she could show DCF and the Police. V1 said this currently is affecting her personal life. She is more scared
of male teachers now. She fees ike this is going to happen fo girls again. She said he bought girls gifts and
used to take girls on “Private lunch” with him in his classroom. She said was definitely Mr. E's
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friend, ‘wasthe principal. She retired a few years ago. 1 asked V1's mother how she felt about all of
this? She said angry, frustrated, sad. V1's mother said she found out more now than sheknewtwo years ago,
‘and she and her husband were already frustrated two years ago with what shewasseeing. 1 asked V1's mother if
she notified anyone? She said, “Idefinitely emailedandcalled ~~ myself”. She saidshe reported Mr. E
to ‘that Mr. Eis giving her daughter gifts everyday. She said her daughter came home everyday for
‘the first monthofschool with 2 gift. She described the gifts as beanie babies or whatever was trendy or current at
the time. Mom said Mr. E seemed to know exactly what the girls were into. Mom said Mr. Esent a letter home
saying how much he loved V1 and how she was one of his favorite students. Mom said Mr. Eknew that V1 was
a dancer. Mom said he knew the colorofher solo dance costume. V1 seid it was like Mr. E was stalking her
‘mons Facebook page. Mr. E would see V1 in school and tell her “You looked so beautiful in that blue costume
on stage. You have such aperfect body *. Mom assumed Mr. E looked at her Facebook page because V1 was.
‘veryquietand never told Mr. E these things. When the students switched to online learningdueto Covid, V1
‘wouldn't go on to the online meetings. She wouldn't show her face. She used an icon instead. She didn't wantto
see Mr. E. Mom said sheherself did not realize all these experiences her daughter had with Mr. E were bothering
her daughter. Mom just thoughther daughter didn't want to do online leaming. Mom said V1 was starting to
have anxiety and started picking her nails until the skin would bleed. Mom said she wondered “What's going
on?" Mom said, “We did complain. Ipersonally complained to + andshe said “Listen. Iknow I've
‘heardrumors. know the old principal was toldanddidn't do anything about this, 1am going fo look into this,
I'm a newprincipal and I'm going to look into this *. V1 then said ~ said this numerous times and did
nothing about it. Mom said she told ‘hat “If this keeps going on I want her movedoutof the class”.
Mom was told by that they can't move anyone outofthe class. Mom said told her that
she was going to start looking in on them (the studentsinMr. E's classroom). Mom said that * started
casually walkingto Mr. E's classroom and started popping in. V1 and mom recounted an earlier conversation
they had where Momasked V1 if was stopping by the class aad V1 said Mr. E has been on good
behavior because has been stopping in the classroom and surprising him. Mom said Mr. Fwas on
good behavior and stopped his inappropriate behavior and then Covid happened. Mom said was
definitely aware (of Mr. E and the allegations against him).

24. On September 16, 2021, V2 disclosed to Principal Suffridge that she felt uncomfortable around Mr. E and
that he favored four girls and would ask them to stay inside at recess for “Fun Fridays”. She said that Mr. E's
desk was at the back of the class and would tell girls that they could sit onhis lapifthey wanted to. She said that
he would compliment the girls on what they were wearing and that onetime V1 was writing on the chalk board
and her shirt was rising up and Mr. E was staring at her. She said that Mr. E would play with her hair sometimes
‘when they would be working on a reading assignment,

25. On September 20, 2021, Harrison spoke with V2's mother. V2's mother said that she wants her daughter to
be interviewed and that this was investigated at the endofthe last school year by the school administration. Her
‘mother said that her daughter talked to her about how Mr. E would have girls sit on his lap. She said she didn't
sit on his lap but other girls did. She said Mr. E would play with her hair. She said her daughter and other kids in
the class received gifts from Mr. E for Christmas. Some kids got more than others. V2's mother said that her
daughter never wanted to go back to school after Covid and remote learning. She said her daughter came out of
school in grade and went back part time for *grade in She said this is not the first time she
‘heard concerns about Mr. E, saying that prior classes complained about him. She was concerned about Mr. E
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being her daughter's primary teacher. She said that was the principal a the time the girls
were in 4° grade. She said was the acting principal when the girls were in 5% grade. She saidthat looked into the matter, but is now back at the school. V2's mother said that
she is glad it is finally getting some attention from someone outsideofthe school system.
26. On September 24, 2021, Harrison interviewed V2 at school. V2 said Mr. E was her 4% grade teacher but
ended up going to online learning due to Covid. The fisthalf ofthe year they wereinhis classroom. The
secondhalfthey were home. She described Mr. FE as weird and said he would do things to the girls. She said Mr
Ehad his favorite girls. She said his favorites were her, V1, V3 and V4. She said one thing Mr. Edid to her and
the other girls was hold private reading conferences every week. She saidthe purposeof the conference was to.
tell him about the book they were reading. She said that during these reading conferences Mr. E would ask them
tosit on his lap and would play with ther hair. She said he vould ask them to tay inside on “Fin Fridays’ with
him, while the paraprofessional was outside with the other kids. She said her friend, V1, was writing on the
boerd once andhershirtwas rising up and Mr. E was staring at her. She said Mr. E would also touch their
shoulders. She said there were two or three other girls and the restofthe class were boys that Mr. Edid nothing
to. She denied Mr. E ever touched her private parts. She denied awareness of Mr. E touchingthe private pars of
anyone else. She said she doesn't really remember anything else. V2 said she came forward about this again
with V1 because they told before, and” ©: did nothing about it. She said they told
Principal Suffridge about it the ofher day and nowmaybe something will be done abou i
27. On December 02, 2021, V2 and her mother came to the Plymouth Police Departmentand took partinan
audio/video recorded interview conducted by Detective Sergeant Beiros. V2isnow years old. Sheis
currently a grade student. She was years old when she had Mr. Eas her 4" grade teacher. V2 said her 4%
grade teacher Mr. F dida lot of weird things. She said he touched them. He touched her onherthigh and on her
arms which made ber feel awkward. When asked what partofher thigh he touched, she touched the top of her
thigh and rubbed it demonstrating how Mr.E did it. She said Mr. E touched her shoulders. She said that they
went to remote learning in March during her 4* grade year. Prior to going to remote learning in March, she was
out the last week leading up to it because she was sick. Oneofher friends told her it (Mr. E's behavior) got
worse in thelast week. ‘There wes more touching. She said Mr. E also taught an acting club. She described that
as weird too. He favorited the girls, He does nothing to the boys. She said he has these favorite girls, and he
touches them. He has “Fun Friday” where his favorite girls stayed inside for recess with him and everyone else
went outside. Mr.E had reading conferences with girls where a girl was given a reading assignment and she had
10 tell him about what you read. Mr. E would invite you to sit on his lap while he did it. Only his favorites got to
siton his lap. She said, “Idon't remember if sat on his lap. She described how onetime V1 was writing on the
board one day and V1 isshortso when she was reaching it caused her stomach to show. She said Mr. E stared at
V1's stomach. She said it was weird. She seid she, V1, V2 and V4 would go and talk to

about it, and she didn't really do anything about it. She just listened and didn't do anything avout
it. “One time when Iwas online, 1 got a callfrom andshe called my mom andtalked to me about
if". She said they told how weird Mr. E was and “How he touchedus. I'm pretty sure shedid talk to
Mr. E, but nothing changed . She said they got hugs from Mr. E and they were often. She said he would issue
tickets to the girls which wer redeemable for prizes. Mr. E would hug the girls when they wentupto claim their
ticket from him. She said Principal Suffridge i the frst to actually do something about it, Mr. E would call
them prety a lot. She said it was weird that 2 male teacher would tll the girls that theirshirtwas pretty. She
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‘Affidavit - Continued
said it “Mademefeel uncomfortable”. He hada little red camera and took picturesofstudents. Sometimes he
‘would have someone take a picture ofa student with him. His favorites sat close to his desk in the classroom.
‘There were tons ofpictures in his class. There were pictures all over the classroom door on the inside. So‘many
that the glass window of the door was covered.

28. V2's mother then came in to be interviewed and V2 waited outside. Mom said her daughter always loved
school and then Covid hit, and they went to online learning. She wanted to stay home and never wanted to go
‘back to school. She was in Mr. E's 4 grade class at that time. She cried when it was time to go back for 5%
grade. Mom looks back and says it was because of what her daughter experienced with Mr. E that she didn't
want to go back to school. However, once she left that schoolandwent to 6% grade at another school, a new
‘school, she couldn't waito go. Looking back, she believesherdaughter didn't ever want to sce Mr. E.again.
Mom said, “That really sucks. She misseda whole yearofeducation (5* grade). I home schooled her, but it's
not the same”. Mom said noneof her daughter's behavior at that time made any sense to her. Two years ago, her
deughter started wanting to sleep with her, which she thought was weird because her daughter had always slept
by herself. The first day she went to middle school, away from the school where Mr. E taught, her daughter
stopped wanting to sleep with ber. Mom said things about her daughter that meant nothing to her then, stand out
now. She said she now knows her daughter was scared. She said her daughter is not a kid who tells all. She said
her daughter told DCF about Mr. E playing with her hair but never told her mother. Mom told her daughter that
‘she can come 10 herandtalk about anything, and her daughter started crying saying that she didn't want to talk
about this anymore. Mom said that even today, before this interview, her daughter asked why she has to keep
talking about this. Mom said that in the past she was warned because she heard other parents say they didn't want
their kids to have Mr. E. Mom said that she and her older daughter attended a Christmas. party in Mr. E's
classroom and noticed that the girls, not the boys, had tonsofgifts. She said it was weird. She attributed Mr. E's
‘behavior to not having any childrenofhis own. She said her daughter didn't say too much to her at that time.
Mom said that in the acting club, her daughter said that Mr. E told her that if she keeps practicing with him, she'll
‘have the lead role in 5* grade. Mom said she had heard that from several kids. She believes Mr. E promised that
lead role to everyone and thinks it wasa wayfor him to get the girls to spend time with him. Mom said that

: - and ~ * contacted her
and asked her permission to speak with her daughter via Facetime. They told her something kad resurfaced about
Mr. E. They Facetimed with her daughter and mom said she was right there. Mom said her daughter didn't
reveal as much to them as she did now. Mom said her daughter did talk to them about seeing other girls sit on
Mr. E's lap. Mom said, “Then it was gone. Nothing ever happened. Why?” When mom asked them why, all
they said was something had resurfaced. “They fold me they couldn't tell me anymore”. Mom said she spoke to
'V3's father. Mom believes that V3,her daughter's friend and classmate, liked the attention from Mr. E. Mom
said she talked to other parents at different times and concerns were expressed about Mr. Eand their daughters
‘going into his class. Mom said she wasn't awareofthe touching at the time between Mr. E and the girls. She
didn't knowifthese were just rumors about Mr. E at that time. Mom said she spoke to a relativeofhers who
‘works in a neighboring town's school system. They discussed the Facetime conversation she had, and the
allegationsof Mr. E, and mom and her relative came to the conclusion that this should have been’ reported (to
DCF). Mom said that they cannot do their own investigation. She said that this
should have been reported a long time ago. She said this goes back to .

. Mom said, “If this is all coming out now, you're notgonna tell me they were the first kids”. Mom still
doesn't knowif more things happened to her daughter at the hands of Mr. E. Mom said her daughter met with the
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school social worker and they think tis a good idea for her daughterto have some type of therapy becauseof this
trauma. Mom seidthat her daughter went to the principal, and it was brushed off. She said “and

talked to her daughter and it was brushed off. And her. daughter went to this school (her new
‘middle school) and Principal Suffridge listened. She said, “Thekidsfeel like somebody actuallylistened to
them”. Mom said her daughter was stressed all day about coming to this interview. Mom stated, “How did this
go onfor so long?” Mom said she read some comment somewhere (cannot recall where) that said Mr. E was

- golden boy. Mom said V2's dad is shut down aboutallofthis stating he said, “ ‘I'm afraid thatif Ilet this be real, I'm gonna kil hin (Mr. E)
29. On October 04, 2021, Harrison spoke with V6's father. V6 is currently a year-old student in * grade who
had Mr.E as her 4* grade student. Dad said he head heard rumors about Mr. E back when his daughter was
getting him as a teacher. He said hewasable to be in and around the school a lot back then and never sawanything inappropriate. Dad said his daughter never reported anything inappropriate to him. He said someone
else may have been a victim, but he doesn't believe his daughter is a victim.

30. On October 06, 2021, Harrison interviewed V6 at school. She said that one time Mr.Etried to pull her onto
‘his lap. She said that she didn't remember whathe was upset about at that time, but they were in the back oftheclassroom ata able. She said Mr. E wassitting down. She though it was weird end did't think it was right.She said its not something you do in school. She saw him dothe same thing to other students. It only happened
‘with female students. She said shethinkshe is more attracted to females. She said it seemed to happen to thepreter, popular girs. He invited them and they would sit on his ap. She mentioned 3 other girls by name thetthis happened to. She said oneofthe girls wasn't in his 4° grade class, but was in an acting club ran by Mr. E.
She said Mr. E would have this girl sit on his lap during acting club. She said that when she was in 3% gradethere was this group of girls called the Fab 5. The Fab 5 were in 4% grade with Mr. E. Theyneverhad to do any
work. She said that oneofthe Fab 5 told her that she hates Mr. E and told V6 that she would realize when sheis
older how weird Mr. E is. V6 said there were times Mr. E would invite them to stay inside his class instead of‘going outside for recess. Ifthey stayed inside, they would hang up posters or use the bathroom. She said Mr, Ewould give them weird hugs sometimes. She neversawhim hug the boys. He gave the boys high fives. Shesaid Mr. E never touched her private parts and denies ever seeing him touch the private parts ofany other girls.
She said Mr. E did definitely stare at girls and not where their heads were. She said she would catch himdoing
that. He gave everyone in classstuffoutofhis prize box and shared food. He let them chew gum in class. She
said she didn't think anything was wrong with it until she moved to the 5% grade. He was her first male teacher.
She said as she got older, she started to think what he did was weird. She said kids shouldn't be sitting on his lap.1¢s not professional,
31. On December 06, 2021, V6 and her father came to the Plymouth Police Department and took part in an audio/
video recorded interview conducted by Detective Bilotto. Her father waited in the lobby while V6 was
interviewed. V6isnow years old. She is currently an grade student. She had Mr. E as her 4* grade
teacher. She said Mr. E seemed at first likea really nice, cool teacher. He would give them benefits like chewinggum or let them sit where they wanted, suchas on the floor on the rug, She said they could even sit at Mr. F's
desk. They got to do acting and have debates in his class. It seemed likea fun class to her. Mr. E never really
did anything with the boys. She said she kind ofdistancedherself from him. But she added she does that with
every teacher. She said, “I saw some girls sit on his lap”. She said it didn't seem professional. She said, “7 heardthat girls in upper grades have done if (sat on his lap)”. She suid that “Everyone indof normalized ta ile"tm ’ ‘
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Girls in the upper grades said that it wasn't right. But girls in her grade dida't know because after a while it
‘became normalized. She said once Mr.Etriedto get her to sit on his lap. She saidshewasa little upset that day
but doesn't remember what she was upset about. She said Mr.Etried to pull her and she pulled away from him.
He then backed off. She then distancedherselffrom him. She said he let some girls stay inside for recess. Neverthe boys. The mors popular gil stayed inside with hi. He took pictures witha red camera. He would go 0
Walmart and print hem out. She sid one girl did gymnastics outside and Mr. Ewould watch hr. She never
saw him take any weird pictures, She said Mr E would stara some girls down blow (private area). Mr. E vas
‘her first male teacher. She said the male teachers she has now ere really nice and would never do anything like
that. Thinking back about Mr. E, she said he was definitely astrange person. He gave her hugsand hugged some
other girls. She demonstrated the hug. She saw one girl sit under Mr. E's desk one time and added that Mr. E
wasn't there. When she talked to the older girl in the Fab 5, that girl told her Mr.E is definitely a weird person
and that she needed to watch out for him. She said the whole Fab 5 group,oncetheywere in 5 grade, said she
needed to watch out for Mr. E. Once the Fab $ got into middle school, they were now talking so much trash
about Mr. E. She ssid, “We (4# graders)hadno dee”. She sad it is weird nd not professional for a gi 10.
on amale teacher's lap. She never saw another teacher have a student sit on their lap. She said her dad knew
about Mr. E. Herbrotherhad Mr. E. She said wordofMr. E was going around the school a lot. Her dad bad
prepared her and told her that “ [fa teacher tries to get you to siton his lap, youdon'tdo it. Its not right *. She
said it does affect her now and she keeps her guard up.

32. 0n September 24, 2021, Harrison interviewed V3 at school, She said that Mr. B was her 4% grads teacher,
‘and hewasreally nice to her. He was very nice to everyone. She denied that there was anything that Mr. Edid
that made her feel uncomfortable. She seid he would givehugsto thekids and he tried to side hug her. She
‘never saw anyone sit on his lap and she said she never sat on his lap. She heard aboutthis a year or two before
‘she had him as a teacher. She said she was friends with Mr. E. He would giver her high fives and say hi to her.
She denied Mr. E ever touched her private parts. She denied knowingifhe ever touched anyone else's private
parts. Sometimes Mr. E would want her to stay inside. She didn't careas long as she was with her best friend

(V2). Mr.E was her first male teacher.

33. On December 07, 2021, V3 and her grandfather came to the Plymouth Police Department and took part in an
audio/video recorded interview conducted by Detective Bilotto. Her grandfather waited in the lobby while V3
‘was interviewed. V3 isnow  -yearsold. Sheiscurrentlya grade student. She had Mr.Easher 4® grade
teacher. She said she knows why she is here today. I asked her to tellmea little about her class with Mr. E. She
said, “I don'treallyremember it that well because it was 4% grade”. She said she seen Mr. F give hugs and that's
it. Tasked herifhe hugged boy or girls. She said, “I don't really remember that well”. 1 asked her ifMr. E ever
gave her ahug. She said, “I don't remember”. She said she doesn't like hugs. She only will let her family or
close friends hug her. 1 asked her how she'd feelif ateacher hugged her. She said she'd feel uncomfortable even
fitwas a gil teacher. She sid thre were lotofrumors of gis SiG on is lap, but she neve saw it. She
‘heard about girls sitting on his lap before she got to 4* grade. She said he took alot of pictures and she thought it
‘was coolthathe posted them in class. Mr. E was her first male teacher. Noneofher current male teachers did
things that Mr. E did. I asked her what she'd thinkifher current male teachers did anything Mr. E did and she
said, “I need to get outofthis class”. She said she felt uncomfortable staying inside Mr. E's class for recess. Mr.
F would try to have one or two girls stay inside his class during recess. She said no one would stay back with
him. She said she wouldn't stay inside with him during recess. He askedherto stay inside once because she was
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Affidavit - Continued
struggling with her assignment about writing about a book she read. She said he helped her through it. She made
‘sure everyone was around when he helped her. He allowed them to sit under their own desks to do work. He let
them sit wherever they wanted. She said the only time someone went under his desk was during hide and seek.
She said her mother was confused when she found out about these allegations “Because he was very sweet to my
mother and a lotof other parents...Andmyfather, Idon't even think he knows about it because I don't talk to my
father much”. 1asked her how she thinks now while looking back at it now that she's a little older. She said, “To
think about it, it's just unbelievablefor me because when Iwas in his class, | would never thinkof if”. She said
stuff that stuck out to her then,she just didn't do. She said she was scared. She said she was afraid. She said, “
don't really know”. She said schoolwork now is stressful. Its herd forherto keep up. V3 seemed very nervous,
uncomfortable, and reluctant to discuss things she experienced. She seemed guarded and presented as if she was
hiding things. It is important to note that V3 and V2 were friends. V2's mother believes that V3 liked the
attention from Mr. E. Understanding this, based on my training and experience, a young girl who has no
relationship with her father may seek attention from another male, which fills in that void. Mr. E may have taken
advantageof V3 in that she had no relation with her father.

34. On December 07, 2021, V8 and her mother came to the Plymouth Police Department and took part in an
audio/video recorded interview conducted by Detective Bilotto. Her mother waited in the lobby while V8 was
interviewed. V8isnow years old. She is currently a in Highschool in an adjacent town. She had
Mr.Eas her 4% grade teacher. She said it was like years ago and she doesn't remember much. Shesaid, “/
remember I was so young. 1didn't know any better. But 1 do remember him touching us, putting us on his lap. It
wasjust very weird". 1 asked her how he would get her on his lap. She said, “He would pull us”. She said they'd
be just standing there, and he would just pull them. She recalls Mr. F taking pictures with a red camera and
putting the developed pictures on the classroom wall. She said that when she and the other girls sat on Mr. E's
lap, they saw him as another parent figure and she said, “We were soyoung. We didn't know any better”. She
said he didn't treat the boys like that. She said that when she sat on his lap, she'd just sit there. She said Mr. E
did this to a bunch of her friends. Certain girls would stay inside his class for recess or stay after for lunch.
During this time, theywouldjust talk or do work. She said Mr. E would touch her hair and other girls’ hair and
twirl it. Mr. E touched their hair while they were sitting at their desks. She said Mr. E would rub their shoulders.
He would use one hand to rub their shoulders. Mr. E would come up to them and engage them in what they were
doing and then rub their shoulders. She said she felt uncomfortable but didn't think much of it. She said that this
‘behavior by Mr.Ejust seemed normal. Mr. E was her first male teacher. She has had male teachers since then. 1
asked herifthose male teachers did anything remotely similar to what Mr. E did and she laughed out loud and
said, “No”. I asked her what she would do nowifthat happened to her. She said she'd tell her parents andget
them involved. asked her to think back now about what she experienced in 4" grade and she said, “Jt was. super
weird. Idon't blamemyyoungerselffor thinking that it was normal”. She said Mr. E used to give out test
answers to the girls. Not the boys. She and four other girls made up the name and called themselves the Fab 5.
She did not recall Mr. E doing yoga classes but remembers having students do the worm dance move. He was
always taking pictures. One time she remembers her friend wearing adress and Mr.E told her friend he wanted
10 take & pictureof her. V8 said her friend looked uncomfortable after Mr. E requestedto takeapictureof her jn
adress. She said her friends still talk about it now, saying how weird4 grade was. She said, “Weare just
realizing now how wrong that was and how uncomfortable we all were. Even the boys in my class were like that
was so weird". 1 asked her ifMr. Eever touched ber thigh(s). She said, “Yeah. While Iwas siting on his lap. 1
asked her to demonstrate. She used her left hand and touched the inside of her left thigh and rubbed it back and
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forth from the direction ofher knee to her hip. She said Mr. E would keep his hand there and rub back and forth.
1 asked her how it made her feelnow just showing me and she said uncomfortable. I asked her what she thinks of
all this now and she said, “I thinkhe'sfinally getting what he deserved”. She feels bad for the girls who had Mr.
E recently that they had to go through this. She said it isniceto have her cousin (V7) to talk fo. They have been
sharing experiences andstuffthat happened to them and how uncomfortable it made them. She said her cousin is
older now and now realizes it. 1 asked her how her mother feels about this. She said, “She didn't know anything
was going on because we never told her anything or told our parents anything because we thought it was normal
and we didn't know that it was wrong”.
35. On December 07, 2021, V7 and her mother came to the Plymouth Police Department and took part in an
audio/video recorded interview conducted by Detective Bilotto. V7isnow -years old. She is currently in
grade. She had Mr. E as her 4* grade teacher. V7 said that other members of her family had Mr. E, but she
never knew what he had done. asked her when she first heard about any of this. She said, “Inever really heard
about it. Ijust experienced it”, 1 asked her if she experienced it herself. She said, “Yes” (nods head yes). She
described starting class with Mr. E. The first couple days Mr. E seemed really nice. “Once he got more
comfortable with us, hestarted physically touching us”. She described the touching es not appropriate. “He

startedplaying with our hair andrubbing our backs”. Mr. E would stand behind or beside them and twirl their
‘air (she demonstrated the twirling). She said one time she went up to sharpen her pencil and Mr. E was sitting
there talking to other girls. Mr. E then grabbed V7's knee and pulled her onto his lap. She said she was sitting on
‘his lap. She said, “I tried to pull away, but hewouldn'tlet me”. 1asked her if it was forceful? Likea grab? She
said, “4 little bit". She stayed on his lap fora minute or two. I asked herif he kept her there physically. She
nodded her head yes. I asked her howit made her feel. She said a little uncomfortable. I asked herifshe ever
‘saw him do this to other girls before. She shook her head no and said not the same exact thing, but she saw him
do something else but said she forgot exactly what it was he did. Iaskedher specifically, “Do you know what it
was, andyou do not want to say it? Does it makeyoufeel uncomfortable?” She cut meoffand said, “Idon't
know what it was”. She said she knew that some people went to the principal and told their parents, and their
‘parents then went to the principal. People told the principal about Mr. E, but the principal did nothing, She said
the principal was + V7 said she sat on Mr. E's lap one time and that was becausehe pulled her there.
Some girls stayed inside for recess and Mr. Ewould give them ingredients to make slime. He wouldn'tdo
anything with the boys. She said all the girls were his favorites, except for the smart girls. She said, “Me and my
friend (V9) were about to switch classes when if got really bad, when we actually realized what was going on, but
we couldn't because it was theendof theyear”. 1 asked her to describe “really bad”. She said she needed to
rephrase that to “uncomfortable”. 1 asked her to describe Mr. E's behavior. She said it was really weird and
uncomfortable and said, “J don't understand why he did that". She had a male teacher for 3" grade prior to
having Mr. E. When askedif she ever saw this typeofbehavior with this male teacher and she shook her head
back and forth emphatically and said no. She has had male teachers since Mr. E and noneofthem make people
sit on their lap or hug people. She never saw Mr. E hug anyone. She said Mr. E made her and her friend do the
‘worm (dance move). She thinks that she was wearing leggings and a shirt when she did the worm. V7's mom is
the sisterofV8's mom. Mom said her oldest daughter and V8's older sister had Mr. E. Mom said, “They always
said hewas a creep”. Mom said nobody ever put anything past that though. Mom said Mr. F was quirky, weird,
and different. V7 interrupted, “He'sapervert”. Mom remembers her daughter gettinga lotofpictures from Mr.
E. Mom and her friend always asked the girls if Mr. E ever touched them. The girls said no. Mom said years
‘went on and then her daughter (V7) got Mr. E. Mom said thingsin the beginning of the year were cool. Mom

(sions 22pon Arcos i
ES ee

They b 2 fo — |iEE rasta Sp >
| Son S20 DET_S6re w= Rep =

IER ep ‘. Td



ACRESTARANTAPPLENTON 1or comentspas SUreRion COURT. pa
Te EEE
Affidavit - Continued
said her daughter would then come home and tell her things. Mom said she thought Mr. E was a cool teacher.
Mom said she just thought from years past that Mr. E was just acool teacher that everybody wented, and he
loved the girls. But never anything more than that until V7gothim as ateacher. Mom said that V7 came home
one day and told her that Mr. E pulled her on his lap. Mom said, “She told me "Mom, Iwent up to sharpen my
pencil and a really weird thing happenedtoday at school. Mr. E pulled me on his lap’. Mom asked her was he
joking around? Dic he hold you? What happened? Mom said she was being naive and now is kicking herself
after realizing what had happened to her daughter. Mom said V10's mom went to the principal and made a big to
do about it. Mom said V10's mom went to Mom said she thinks she made a phone call back then
10° . Mom said she recalls talking to about Mr. E, asking her what's going on. Mon said
she remembers the conversation but cannot recallifit was ini person or over the phone. Mom said she lived on
the next street from the school and was there a lot picking her daughter up so she can't recallifthe conversation
with! ‘was in person or via phone. Mom said she asked , “What's going on with Mr. ET"
'V7 said that Mr.E told them answers to a standardized test and once found out, theyhadto retake the test. She
said he gave the answers to some girls and Mr. E was behindherwatching her take the test. Mom said she has no
correspondence or emails documenting her conversation with She said she should have in
hindsight, Mom said this is super eye-opening. V7 said thata groupofgirls, including V9 and V10, went to
Mrs. Collins as agroup. V7 said, “When she was in her office, we talked about it, andshe's like “Thanksforyour

information. I'll try to do something about if ™. 1 asked herifshe remembers what was said to - V7
said they talked about being uncomfortable and wanting to switch classes because Mr. E was doing something
they didn't like. Mom said that's why sheherselfdidn't pursue it more because she knew the groupofgirls went
to reportitto the principal. I asked V7 what answer was. V7 said told them, “Thank
youfor letting me know. Ill try to do something about it. I'l try andfix if ”. 1 asked her if she thought

did anything about it. She said, “She might have talked to him. But | don't think he listened. Mom is
upset with herself. Mom questioned why she didnt do something. Mon said, “1 let this go or”. Mom said
looking back now its gross. Mom said Mr.E is sick. Mom said, “It'ssickening that this was let go because|
Inowforafact that multipleparents have contacted andshe has done nothing”. V7 described a
time when she saw a girl getting her back rubbed by Mr.E and V7 saw the lookin the girl's face, how
uncomfortable she was. So V7 tried to help her get away from Mr. Eby calling the girl over pretending she
neededherto do something. Mom said at 9 or 10 years old, they don't know any better. Mom said the kids felt
that their complaints were falling ondeafears. V7 said she thought Mr. E was then moved to teach 2° grade.
She expressed concern to her friends saying, “What is he gonna do to those students? feelbadfor them. They
don't know any better”. Mom said she is blown away by the magnitudeofthis and the detail in everything thaf's
been coming out. Mom said she's surprised because she's had Facebook message conversations with Mr. E and
‘he seemed so friendly. Mom said, “I was completely manipulated”.

36. On December 14, 2021, V9 and her mother came to the Plymouth Police Department and took part in an

audio/video recorded interview conducted by Detective Bilotto. V9 is now years old. She is currently in
grade. She had Mr.E as her 4* grade teacher. Mom said V9 is really nervous being here today. Mom said her
‘oldest daughter, now 21 years old, was afraid she was gonna get Mr. E but the schools redistrictedand they
moved. Mom said there are more girls but V9 told her they are too afraid to come forward. V9 said her friends
‘maybe don't want to be involved or may not want to talk about it. Mom said, “I made a complaint when V9 was

in 4% grade and it just got brushed under the rug”. Mom is glad this is happening now and that her daughter is
brave enough to talk about it. Mom wanted it taken careof back then. Mom doesn't want to keep pressing her

PUBe =
Teva, IS, 2022. pr oopA Aer rm

wo aca cs, |Deser, [F —rer & web 9
Cha ele Shon 1g[2



A30s mat aprLicATION STATE OF CONNECTICUTEe SUPERIOR COURT. tio
RTE [ate [Gre Te
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daughter but as the months keep going on, her daughter keeps telling her more things she remembers or that she's
getting more comfortable telling her mother. I asked V9ifshe remembered when she first started class with Mr.
E. She saidinthe beginning Mr. FE wasn't really weird, but as the year went on it got weird. V9 said Mr. E
favored the girls and treated them differently from the boys. V9 said, “With me hewouldgrab my legs and pull
me in and make me sit on his lapand he wouldplay with my hairandget in myface all the time”. 1 asked her
‘what he did with her hair. V9 said Mr. E would twirl herhairand demonstrated ‘by running her hand down the
lengthofher hair. 1 asked her whenshe sat on his lap would Mr. E hold her tight. She said kind of. She would
try to get up, but Mr. E would pull her. I asked her if he did anything while she was on his lap. She said Mr. E
‘would move his leg up and down (She uncomfortably demonstrated). She said it made her feel weird. Mom
‘asked her where she sat on his lap and asked was iton her lower thigh or farther back. V9 answered and touched
‘towards her groin area demonstrating where she was when she sat on his lap. When asked if she felt Mr. E's
‘private parts while this happened, she said not really and said she didn't think much ofit then. When asked how
‘many times this happened, she seid throughout the whole year. She said she saw Mr. E do this to other girls. V9
‘was hesitant in answering me and mom assured her she could trust me. V9 said, “Some ofmy friends I saw him
do it to”. She named three other girls (One ofwhich was V7). V9 described how Mr. E would grab her waist
and pull her closer and then move his hands up her sides (She demonstrated by moving both her hands quickly
from her hip up toward her shoulder). asked her what she thought he was trying to do. She said, “Idon'tknow
but it was really weird". She didn't know exactly how long she sat onhis lap but said, “I eventuallygotout. But
it was weird”. She said girls would go under Mr. E's desk and sit there. Mr. E would just sit in front of them
‘while they were under his desk. She said it was weird. She said they would do thingslikecoloring while under
his desk. Sometimes there would be as many as three girls under his desk. 1 asked herif she was able to getout
from under his desk. She said, “Not really”. Mr. E was blocking the way. Sometimes his legs and knees would
touch them under the desk. She said she'd just focus on her friends while she was under his desk. She said she
stayed under there for kind ofa long time. She was unable to determine how long. I asked herif she knew about
another girl who had a paper under there referring to under Mr. E's desk as her cave. V9 said, “Yeah. Ican't
remember her name now”. She said it was something like, cave” or something. 1 asked herifit was V5.
She said maybe. asked her about that drawing and asked ifit had a rainbow. She said yes. V9 ultimately
described the drawing referencing a cave (Exhibit #6). Mr. E leta coupleofgirls stay inside for recess. Not the
boys. She said Mr. E had a camera andtook a lotofpictures. Mom said V9 also had Mr. E for sports club and
acting club. In acting club, V9 saw Mr. E go close up to girls. I asked herifit was a hug and she said yes. V9
said no other teachers she had made her sit on their lap or hugged her. She never did yoga in his class but said
Mr. E would do yoga and try to get the girls to do it, but they didn't. Mom said that the thing that started the
uncomfortableness from mom and dad's standpoint was Mr. E would send home letters about V9. Mom said that
she herself, being a teacher, is more in tune with what's appropriate and what's not. The things Mr. F was
‘writing, raving about V9 and how phenomenal she was, she's oneof a kind, a superstar. Mom said the first letter
she got she thought was great. But they were getting weirder and weirder. Mom askedher coworkers and family

ifthis was weird or okay because it was her daughter. The response she received was it wasn't normal. Mom
said she believes this was an effort by Mr. E to get V9's trust as well as mom and dad's trust. Mom said what
parent is going to make a complaint against a teacher who is raving about their child. Mom knew there was
something wrong when V9 said Mr. E sits in her seat and plays with her hair. Mom said, “/ was reassured”.
Mom said she can't recallifshe sentanemail from her work or personal email and her personal email has
changed several times. Momsaid she thinks she just madea phone call where she said she wanted to make an
‘appointmentand speak with the principal. Mom said the principal, , called her back.isispogn 18ot 22 pge Atos)5 EE -—
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Affidavit - Continued
‘was the principal at the time. V9 said the next day, after her mom called the principal, had

V9come to the office to talk about it. V9 said told her she'd do something about it, but the next year
- ‘was gone, and Mr. Ewas still there. I asked momto recallherfirst. attempt to make a complaint and
she reiterated that she can't recall if itwsanemail or & phone call. Mom said the secretary did callherback to
schedule a phone call from . Mom said called her and explained to her that that's just
the way Mr.E teaches. That's his nature. He's a great teacher. Mom said, “But shedidsay something Iwill
always remember, “A few other parents have made similar comments that you're making but 1 told them, I'm
gonna tell you, I'sjust..he's a phenomenal teacher. That's his wayofteaching. I reassure you everything is
fine. But [will look into it”. Mom said she was pissed. At the time of this complaint Mom knew that her
daughter would get up to hand ina testand Mr. E would go sit in her daughter's seat and would not get up. Mom
knew Mr. E played with her daughter's hair. Mom said after her ‘daughter became more comfortable telling her
things, she started telling her mom about sitting on Mr. E's lap and Mr. E. grabbing her waist and pullingherin
and caressing her and then sitting under Mr. E'sdesk and all. Mom said this November of 2021 is when shit hit
the fan. She started hearing about the behaviorof a teacher and she said to herself, without knowing the name of
the teacher, it has to be Mr. E. Once she found outa teacher was ‘being investigated, she knew it had to be Mr. E
‘based on her and her daughter's past experiences. Once mom heard it was Mr. E, she went right to Board of Ed

‘member and said her daughter was a victimofMr. E and asked what she needed to do. She said
the thing that makes her most furious is, her 21-year-old daughter, when she was in 3 grade, Mr. E approached
ber and a coupleofher friends several times saying, “ Iwant yot, you andyou are gonna be in my class next
year'™. V9 interrupted and said Mr. E did that to her too. V9 said Mr.Etold her, “ I'm gonna make sure you're
inmy class next year". Mom saidher 21-year-old daughter came home and told her Mr. F said she's going to be
in his class next year and she said she didn't want to be in his class. Her 21. -year-old daughter did not ultimately
get Mr. E and was relieved. But someofher friends did. He picked the girls he wanted. Mom said whatangers
her is that she knows her complaint against Mr. E wasn't the first one because told her that she
‘wasnt the first person to say something about Mr. E. So, knew that parents were having these
complaints about Mr. E. Mom said knew he was handpicking these girls to be in his class. Mom

said was putting these kids in that position knowing that something wasn't right because why is he
handpicking only girls. “Why are you allowing that?” Mom said she is currently a teacher, and she can't pick the
Kids she wants in her classroom. Mom said if complaints are being made by female student's parents, why are
‘you allowing Mr. E to handpick these girls? Mom said now you are knowingly putting them in this situation.
‘Mom said either ‘was turninga blind eye or was ignorant to the situation. Mom said V9 was
definitely chosen by Mr. E and picked outofthe crowd by him, with a couple ofher friends. Mom said Mr. E
‘handpicked her two daughters, but not her son. V9 said Mr. E would buy gifts for them and give them the gifts
every single Friday. Mom said she wasn't really awareofthe gifts. She just remembers V9 coming home with
slime a couple times. V9 said it was every Friday that she got a gift from Mr. Eand she didn't tell her mom
because she thought it was just normal. Mom then asked V9if she ever saw any ofMr. E's body parts. V9 said
no. Just his chest. She said Mr. E would unbutton his shirt because he was hot. She said youwould just see his
really hairy chest. Mom said that at the time her daughter was in 4" grade with Mr. E, VO turnedinto a
completely different girl at home. Mom said V9 was throwing tantrums, was: very angry, was violent, and it
«came outofnowhere. Mom and dad almost put V9 in therapy. This behavior was when V9 was in 4% grade and
continued through the Summer until V9 started 5% grade. They didnt know whyshewas acting like this. They
tried to talk to her, butshe just got angry. Mom said they were out to dinner and V9's brother touched her when
seated next to her and V9 got angry, and they had to leave the restaurant. Mom said V9 was never like thatnd
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before and has not been like that since. This began while V9 was a studentofMr. E and ended when shebegan
5% grade and left Mr. E's class. Mom said that V9 would tell her that she didn't know ‘why she was doing these
things and just felt angry sometimes. Mom hugged V9 at the conclusionofthe interview end told her she is very
sorry thatshe had to go through this and said that her and her dad are very proudof her. V9 didn't want her dad
here at the interview because she didn't want to talk about this in frontofher dad.

37. On December 15, 2021, V13's mother came to the Plymouth Police Department and took partinan audio/
video recorded interview conducted by Detective Bilotto. Mon is the mother of V13. V13 is. currently years
old. Mom said her daughter never had Mr. E as a teacher. V13 was friends with girls who had Mr. E.” Mom said
‘her daughter came to her in 2021 and said, “ “CanItellyou something”. V13 told her mom that a couple of her
friends had Mr. Eand he'd make them sitonhis lap and he'd bribe them with candy. Mom said that made her
feel uncomfortable and said that's disgusting. Mom said the next day she called the school and asked to speak to
the Mom spoke to ‘via phone. Mom told that V13 told her
that friends of V13 said Mr. E has girls sit on his lap. Mom reported that said she willspeak to
'V13 and the girlsherselfand see what happened. Mom reported that told her that this has to be a
‘misunderstanding. Mom said that statement was made before even heard it in its entirety. Mom
‘had the feeling that already knew about Mr. E. Mom told that after she speaks to
the kids. she would like to call her back so she could know what happened. Mom said

spoke to the kids and then called mom back within an hour or so. Momreported told her
that she spoke to all the girls and V13 and she just believes it's a misunderstanding. Mom voiced her displeasure
at that conclusion of it being a misunderstanding askingif it was because the girls are young and only 4* graders.
Mom said these aren't kindergarten kids. Mom said when V13 was in 3 grade she wanted Mr.E as a teacher
‘because she heardfrom the previous 4% graders that he wouldgive out candy. Mom said to | Jd
childsitting on a man's lap is not a misunderstanding, especially in school". Mom told she will
speak to V13 when she comes home. After mom spoke with V13, mom felt like tried to get the
Kids to say it was a misunderstanding. V13 told mom that she was trying to explain to what the
girlshad told her had happened. V13 said talked mostofthe time and seemed tobe trying to get
'V13 to believe sheherselfwas confused. Mom said ‘made the kids feel like it didn't happen, as if
they were confused. V13 told her mom that said that they shouldn't say things about Mr. E that
aren't true. Mom said V13felt asif she was being talked over and wasn't allowed to say what she wanted tosay.
Mon said she now sees girls on social mediawhoare now 20 years old who are saying Mr. E did things to them.
Mom said she wrote an email to and that responded by saying she will forward it
to someone who's involved in this. Mom said Ok. Mom recalled something V13 said about another teacher,

+ Mom said isthe beast teacher at that school. Mom reportedthat V13 told her that
‘something was wrong because doesn't want anything to do with Mr. E, and that ‘never
liked Mr. E. Mom said was V13's 3 grade teacher and ‘wouldn't want the girls to go
near Mr. E. Mom said she hada conversation with Mr. E at a 4% grade open house and thought he was a decent
teacher. Mom said her daughter was 9 years old at the time. Mom thinks her ‘daughter knew about Mr. E fora
‘while,but V13's friends told V13 not to tell. Mom said that what made V13 come forward and tell her what Mr.
E did was whenV13 discovered Mr. Ewas going to teach 2% grade, so V13 told her mom, “What'ssadishe's
gonna go to 2*grade and they're 2* graders and they don't know' *. Mom said she told that if
Mr. E leaves or resigns and goes to teach somewhere else, that she is going to write them to make sure he doesnt
teach. Mom asked me how was it that this was not looked into the first time somebody complained? Mom told.BA
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V13 to encourage V13's friendsto tell their parents. Mom said she didn't trust Mrs. Holleran and that

told her that Mr. E is her friend, and she knows him. Mom said doesn't know him just
because she works with him. Mom believes that this was covered up by the school for years as she has seen so
many comments indicating that on social media. Mom believes that at the time, the girls didn't know they were
being victimized. But theyknowas they get older. Mom said should never be able to teach again.
Mom saidshehad asked ifshehad kidsofher own and said she did. Mom then
said she asked herifshe could imagine somebody saying that to you about your kid. She said
responded by saying she understands, but Mr. E is a good person. Mom got upset during this partofthe
interview, exclaiming, “You don't know that!” Mom said how does know that Mr. E is a good
person?She just works with him. She doesn't know what he does outside ofwork. Mom said
doesn't even know what Mr.E does in his own classroom. Mom said she is.disgusted.

38. On January 08, 2022, V11 and her mother came to the Plymouth Police Department and took part in an audio/
‘video recorded interview conducted by Detective Bilotto. V1 is currently years old and a in high
school. V11 said she had Mr. E in 4% grade. She said that when shewasin 2% grade, Mr. E was a 39 grade
teacher, and Mr. E would walk her tothebus and toldherhe was moving to 4% grade so she would have to wait
another year to have him, and hewas upset about this. V11 said Me. E kept telling her that she was going to be in
his class. She said she wanted tohavehim asateacher because he was. always nice and always talked to her. In
the beginningof 4° grade, she said Mr. E would touch her hair and other girls’ hair and make them sit on his lap.
She described it as her sitting at her desk and Mr. E would come up behind her and tell her that her hair is so nice,
and he would then rub his hands through it. She demonstrated this on her mother. She said, “/didn't really think
anything ofit because Ididn't know. just thoughthe was being nice”. asked her how sitting on his lap stated.
She said, “Iwouldbe standing up and he would grab our hip andpull us on his lap”. She said, “1 didn't care. I
was used to if”. She said it was normal to her at that point. She said she was in a group of Mr. E's favorite girls
called the Fab 5. Mom said her daughter thought Mr.E was the greatest teacher in the whole world. V11 said
she called Mr.E her best friend. I asked her what she liked about him and what made her comfortable around
‘him. She said he told her how good ofa student she was and helped her on tests. He gave her the answersif she
‘was struggling. She now says that was cheating. Mom then handed me aletter that she saved that Mr. E wrote to
V11. The letter raves about V11, at one point it is written “There is not a single day this year that I have not
lookedforwardto seeing you, andIam counting on stil seeing you as much as possible next year!” V1 said the
Fab § stayed inside with Mr. E during lunch, where they would do gymnastics on his carpet. She vaguely recalls
being under Mr. E's desk where she and other girls would do work on reading assignments while under there.
She said Mr. E wasnotathis desk while they were under there. I asked her what she now feels aboutsitting
under ateacher's desk. She said, “Jr's weird". Thad her describe how she sat on Mr. E's. lap and point to an area
on her mother's thigh where she'd sit. V11 pointed to the middleofher mom's thigh. She said Mr. E would keep
an arm wrapped around her waist while she sat on his lap. And Mr. E would bounce her on his leg. Tasked her
‘what she thinks now about sitting on a male teacher's lap and she said, “That's. really weird". She has had male
teachers since Mr. E and says they are fine. She has never had to sit on another male teacher's lap or has never
‘sat under another male teacher's desk. Mr. E would hug her. She never had another male teacher hug her. She
said it's weird that Mr. E hugged her and looking back she said it's nit right. V11 brought a book to the interview.
‘The book contained pagesin her writing that she said Mr. Ewould guide her on what to write. She haddrawings
she made and colored in. She said Mr. E wouldhaveher write about a school janitor named She said Mr.
E had her write belittling stories aboutthejanitor, makingfunof him. She read apassage and it was bizarre in
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Affidavit - Continued

content. She said when she would sit on Mr. E's lap, she'd do schoolwork. She described a time when she sat on
‘his lap while taking some sortof mastery test and Mr. E gave her the answers. V11reflected on that time and

said, “It's creepy”. Mom said that her daughter was just 9 years old and naive and didn't know. Mr. E picked
'V11 when she was very young. He started walking and talking with her while she wasinthe hallway, telling her

she was going to be in his class. She said Mr. E told her nevertocut her hair. Mom then referred to the book
V11 drew in and she always drew herself with exceptionally long hair. V11 remembers something about yoga,
‘but not much. 1 asked her what the weirdest thing she thinksofwhen she was in Mr. E's class. She said, “Sitting
on his lap”. 1 asked her how that made her feel. She said, “Uncomfortable”. 1 asked herifit grosses her out and
she said yes. I asked her if it bothers her talking now about it. She said it does. Mom said that sitting on laps

and touchingofhair, “Nobody touches my kid”. Mom remembers her now 28-year-old niece telling her how she

‘remembers Mr. E as a touchy, feely kind of guy and recalls a time when Mr. E chaperoned a school trip to an
‘amusement park and oneofher friends went on atwo-person ride with Mr. E and her friend sat between Mr. E's
legs. According to mom, her niece recalls her friend gettingoffthat ride andbeingreally creeped out. V11 said
they asked Mr. Eifhe had awife, and he doesn't. V11 said that when they asked him, he got quiet and seemed
‘upset at the question. Mom said the thing is that they are 9 years old, and they don't know. Mom said she feels
like it's nowher fault. V11 saiditwas like Mr. E wanted to see them (Fab 5) all the time. V11 said Mr. E would

‘meet them in the morning and walk them to class. He would then have them stay inside with him for lunch and

recess. Mr. E then would walk them to the bus and wave bye to them at the end ofthe day. She said she sat on

his lap alot. Every day. She said there wasn't a day when there wasn'ta girl on his lap. She said he gave out
tickets redeemable for prizes, suchas stuffed animals or slime. I asked her why she thinks Mr. Edid all ofthis.
She said, “Because he likes girls. Little girls”. She said Mr. E got more comfortable with them as the year went
on. She said his goal was to get them comfortable and that he wanted them to thinkofhimas the best teacher
ever. Mom said that, besed on everything she's hearing and reading, it looks like this has been going on for 20
years. Mom said she's not happy with the town of Plymouth because she believes they knew about Mr. E. Mom

said V11 didn't come to her and tell her this all happened. Mon said because she herself was able to ask her
daughter the right questions, was her daughter able to finally tell her what happened. Mom believes her daughter
was trying to tell her, but ultimately this was how she found out.

39. On January 12,2022, V10 and her mother cametothe Plymouth Police Department and took part in an audio/
video recorded interview conducted by Detective Bilotto. V10is currently  yearsold and isin grade. V10
said she had Mr. E in 4% grade. Mr. E favorited the girls. He made sure the popular girls were inhisclass. She
said he visited her while shewas in 3 grade and made sure she was in his 4® grade class and even signedher
‘yearbook saying so. Mr. E would have certain girls, not boys, stay inside with him during recess. V10 saw other

girls go under Mr. E's desk and do work. She said she never did. She said the girls in her class refused to sit on
his lap because it was weird, but she said girls in other grades sat on his lap. She said, “He tried to, get all the
girls tosit on his lap.” 1 asked her if she ever saw him pull a girl on his lap and she said, “Heput his arm around
me. One time we were going to lunch, and he told me to stay back, andhegrabbedandput his arm around me
andpulled meandtold me Ijust want you to know you're one ofmy favorite students andI made sure you were
in my class.” She said he used to play with the girl's haira lot. While doing schoolwork Mr. E would come up
‘behind them and start playing with their hair. She said one time she had a ponyteil and Mr. E came up behind her

and tried to braid it. She told him to stop, and he said yeah. But he did it again on adifferent day. He also put
‘both his hands on her shoulders. V10 said they talked to about Mr. E. Mom said she talked to

Mom spoke to her because V10 came home one day and told her Mr. Ewas playing with her
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‘hair, Mom said she told her daughter that she needs to tell Mr. E to stop. Mom spoke to ©
outside at school as she was dropping V10 off. Mom told ~ that V10has experienced some
things with Mr. E and Mr. E keeps playing with her hair and V10 doesn't like it and it makes V10 uncomfortable.
Mom said, “7fold her (. J 10 tell him not to do thar”. : responded by mentioning
thatthis was not the first time this has been talked about. Mom seid she regrets not pressing
‘more at that time saying, “What do you mean this has happened before?” Mom assumed that the principal would
do the right thing. Mom said that if she had followedhergut instinct then, she would have went inside and raised
hell. But mom said that she didn't want to bring that uncomfortableness to her daughter as V10 was already
feeling uncomfortable because ofMr. E. Mom said, “Whenyou speak to the principal and she's. brushing it off, it
‘made mefeel like I should brush it off". ~ ‘never followed up with mom after mom brought it to
‘her attention that dey during theface to face meeting at the school. Mom szid someone along the linewas not
doingtheir job. V10 said she has had male teachers since Mr. E, and they do not have girls sit on their lap or hug
‘them or play with their hair. V10 said that someofher friends are afraidofhaving male teachers now because of
Mr.E. V10 said Mr. Egave girls answers to tests. She said he gave certain girls the answers on standardized
tests. Mom remembers V10coming home and telling herMr.E had given her answers on a standardizedtestand
said Mr. E got in trouble for that causing the girls tohaveto retake the test. V10 said she did gymnastics in Mr.
E'sclass. Mom said, “How does this happen when everyone knows?” Mom said the only reason she knew to talk
to V10 about Mr. E was because her son, V10's older brother who is two years older than V10, had Mr. E prior.
Her son had Mr. E with V11, and her son knew V11 was having a hard time telling ber own mother about Mr. E.
Mom said her son told her he witnessed Mr. E run his hands through V11's hair. Mom said her own son had to
‘witness what “This creepy teacher did to the girls”. Mom said it affects a lot ofpeople. V10 said Mr, E would
have his class put on a play and the play consisted mostlyofgirls. V10 seid she was supposed to dress up as
Richard Simmons for the play, but the play never happened. V10 said Mr. E gave out gifts, such as stuffedanimals. V10 recalls one group of girs called the fun group, which ended up having so many tickets that were.
redeemableforprizes from Mr. E. She recalls a group referred to as the Fab $ from aprior class. V10 said she
‘was in a group called FPL (Full Privileged List)thatwas namedby Mr. E. V10 referred toitas the Favorite
Person List. V10 recalls adrawingunder Mr. E's desk referring to someone's cave but cannot recall her name.
V10 then namedafellow female student and said she thinks it maybe her name because that female student was
always under Mr. E's desk. V10said this girl would just sit under Mr. E's desk and do her schoolwork. Mom
saidshethinksMr. E was trying to win over that special Someone and have it go further. Mom thirks Mr. E got
hisjollies from this, that he was looking at these young girls in a sexual way. V10 said Mr. E always had a
‘camera and was taking picturesof kids. V10 said, “1fee like I've seen him on the groundfaking pictures. feel
like I've seen him lay on the rug and take pictures”. V10 said she did gymnastics in his class and did cartwheels
in front of his class.

40. On December 03, 2021, a search and seizure warrant was granted by the honorable Judge Baldini at GA-15
for digital image files in the formofhuman readable copies contained ona red Nikon digital camera, 765photos,
a picture album containing 68 photos, 28 class pictures, an 11-page photo album and a drawing referencing a
ae.
41. On December 03, 2021, the red Nikon digital camera was sent to the Stateof Connecticut Division of
Scientific Services (Meriden) for forensic analysis. I received a DVD from the Multimedia and Image
Enhancement Unit containing images from the camera, There were a few images of students with nothing
a page 31 of 225030 Ato)

So Rpmflr OPT ooSE eT ScnsSr Le)
” Jopeyy (C2002 | Des SbwT z TREE
_ hele| CAA Tela



TyARRANTAPPLICATION STATE OF CONNECTICUT
gosgna SUPERIOR COURTEEE ans peor
TTA FessTT TERTTn

ESCHERT, dames [oomon Towsrtain [cts 1
‘Affidavit - Continued
deemed inappropriate. Ofthe 765 photos, 26ofthemI determinedas inappropriate. Twoof which pictures vere
ofacloseup ofa female student’ groin area while she was performing a cartwheel. Threeofwhich were taken
from ground level and showed female students seated in a manner which exposed thei groin end underwear. The
drawing referencing a cave was titled “V5's cave”.

42. Itis respectfully requested that a warrant be issued for the arrest of James Eschert =| for one count
of §3-21(a)(2) Risk of injury to V1 on or about school year 2019-2020. One count of 53-21(a)(2) Risk of injury
0 V2 on or about school year 2019-2020. One countofRisk of injury 53-21(a)(1), One countofRiskofinjury
53-21(a)(2), One countof 53a-73a(a)(1)(A) Sexual assault fourth degree, and One count of 53a-73a(a)(6) Sexual
‘assault fourth degree, to VS on or about school year 2017-2018. One count of 53-21(a)(2) Riskofinjury to V8
on or about school year 2016-2017.
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